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ACTA CONSELL DE BARRI DEL CENTRE EST

Sessió de constitució 30/10/2019

Num de la reunió: 1/2019

Data: 30 d’octubre 2019

Hora: 19h

Lloc: Casa de Cultura

Assistents:

Representants dels grups municipals

Mariano Hermosilla (ERC-MES)

Andrea Xaxo , suplent (ERC-MES)

Lourdes Llorente (CUP-PC)

Andrés Guisado (PSC)

Lluïsa Feliu, en representació  (JuntsxSant Cugat)

Aldo Ciprian, (C’s)

Representants de les entitats

Francisco Ordóñez (AVV Centre Est)

Irene Peña (Gilgal Solidari)

Joaquin Medina (AVV Can Barata)

Miquel Jiménez (Centro Popular Andaluz)

Ferran de Juan (AVV Can Magí)

Francesc López, suplent (AVV Can Magí)

Enric Fontanet, en representació (AVV Sant Cugat Centre)

Alberto Valcárcel (AVV Volpelleres)

Andreu Sierro (AFA Collserola)

Alfredo Arechavala, suplent (Club Muntanyenc)

Martí Marin (Aula de Sò)
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José Luis Villanueva (Fundació del Còmic i la Il·lustració)

Per part municipal

Mireia Ingla, Alcaldessa

Esther Madrona, presidenta del Consell de Barri del Centre Est

Marco Simarro, regidor de Participació i Acció als Barris

Marina Casals, sotsdirectora de Participació Ciutadana

Ester Castanyer, tècnica de Comunicació i Acció als Barris

Albert Mallol, tècnic de Participació Ciutadana

Oriol Ramon, tècnic d’Acció als Barris

Ordre del dia 30/10/2019

1. Benvinguda de l’Alcaldessa

2. Benvinguda i presentació del Regidor de Participació i Barris i la presidència del Consell

3. Torn obert (30min)

4. Constitució del Consell

5. Nomenament de la sots presidència i secretaria

6. Acord de creació d’un nou consell de barri i redistribució territorial dels Consells

7. Avaluació de la sessió

8. Precs i preguntes

Gravació de la sessió

https://www.ivoox.com/consell-barri-centre-est-30-10-2019-audios-mp3_rf_45259572_1.html

Desenvolupament de la sessió

1.-Benvinguda de l’Alcaldessa. Mireia Ingla remarca que el Centre Est és el primer consell de 
barri que es constitueix del nou mandat. Els Consells de Barri són el paradigma de la 
participació ciutadana i serveixen per acostar l’Ajuntament i el govern als barris. Afegeix que ha 
arribat el moment de millorar-los en base a l’experiència dels últims anys. 

2.-Benvinguda i presentació del regidor de Participació i Acció als Barris, Marco Simarro. 
Explica que el govern creu en els òrgans de participació i que l’objectiu és dignificar-los, millorar 
el seu funcionament i potenciar la presa de decisions a partir del consens. Com a novetats, 
comenta la distribució dels vocals a la sala i la posada en marxa d’un espai previ al consell per 
a l’atenció ciutadana sobre temes particulars 

-Benvinguda i presentació  de la presidenta del Consell de Barri del Centre Est, Esther 
Madrona. Destaca que el Consell de Barri ha de ser un espai de participació de qualitat, on les 
entitats i els veïns i veïnes puguin dir la seva, ser escoltats, fer xarxa i empoderar-se. Afegeix 
que la presidència ha de tenir un paper facilitador, per fer arribar les propostes dels barris als 
diferents àmbits municipals.
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-Ronda de presentacions dels nous vocals del Consell de Barri. Es presenten els vocals dels 
grups polítics i de les entitats assistents.

3-Torn obert. 

Francisco Ordóñez, de l’AVV Centre Est, diu que la presidència del Consell correspon a 
l’alcaldessa i que no s’ha seguit el procediment per nomenar la  nova presidenta. Demana que 
es garanteixi la distinció entre els vocals amb dret a vot i els participants, que poden opinar 
però no votar, tal com s’estableix al reglament del Consell de Barri.

Marco Simarro respon que la presidenta del Consell s’ha anomenat per decret d’alcaldia i 
garanteix que s’ha seguit tots els procediments i les normes dels consells en tots els tràmits de 
constitució.

Josep Canals, veí i galerista, agraeix la tasca de l’anterior president del Consell de barri, Ferran 
Villaseñor, i afirma que les obres de vianantització de l’Avinguda de Cerdanyola van en la línia 
del que es fa a les ciutats europees.

Martí Marín, veí i promotor cultural, demana informació dels terminis dels Jardins del Vallès.

4. Constitució del Consell de Barri. 

La presidenta dóna lectura a la composició del consell. Manquen els suplents d’algunes 
entitats. Es dóna per constituït el consell amb els següents vocals: 

Vocals en representació dels grups municipals

ERC-MES: Titular: Mariano Hermosilla Lorente
   Suplent: Andrea Xaxo Torres

CUP-PC: Titular: Lourdes Llorente Martínez
  Suplent: Aniol Pros i Tàrrega

PSC-CP: Titular: Andrés Guisado Gómez
Suplent: Joan López Gómez

JuntsxSant Cugat: Titular: Sandra Casat Martínez
Suplent: Eloi Rovira Campos

C’s:   Titular: Aldo Ciprián Rodríguez
Suplent: Roberto Torrecilla Padilla

Vocals en representació de les entitats

Associació de Veïns Centre Est      Titular: Francisco Ordóñez

Suplent: Concepción González

Associació de comerciants del Monestir Titular: Antoni Gual Ferrer 

Suplent: Soraya Gómez Ocaña

Associació Gilgal Solidari Titular: Rebeca Galán Pelayo

Suplent: Irene Peña Mulero

Asociació de Propietaris i Veïns de Can Barata Titular: Joaquin Medina

Suplent: Claudio Hernan Verdú
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Centro Popular Andaluz Titular: Miquel Jiménez

Suplent: Joan Abad Clarimon

Associació de Veïns de Can Magí Titular: Ferran de Juan

Suplent: Francesc López Cano

Associació de Veïns de Sant Cugat Centre Titular: Josep Vergés

Associació de Veïns de Volpelleres Titular: Alberto Valcárcel Barba

Suplent:  Luciana Areces

Associació de Veïns de Coll Favà Titular: Antonio Lucas

Suplent: Víctor García Souto

AMPA Collserola Titular: Andreu Sierro

Club Muntanyenc Sant Cugat Titular: Silvano Bendinelli

Suplent: Alfredo Arechavala

Associació Musical Aula de So Titular: Martí Marin Perpinyà

Fundació privada del Còmic i la Il·lustració Titular: José Luis Villanueva Sánchez

Suplent: Diana Villanueva Jehasse

5. Nomenament de la sotspresidència i la secretaria del Consell de Barri. La presidenta proposa 
per als càrrecs a Miquel Jiménez, com a sotspresident i Andreu Sierro, com a secretari. La idea 
és que col·laborin amb la presidència en la dinamització del Consell. S’aprova per unanimitat.

-Es crearà un grup de Whatsapp, moderat pel sotspresident, per recollir punts per tractar a 
l’ordre del dia del consell, així com informacions del butlletí del barri. S’invita als membres del 
Consell a participar-hi de forma voluntària.

6. Acord de constitució del nou Consell de Barri al centre i redistribució territorial dels consells.  
Es proposa crear un nou Consell de Barri al nucli i en paral·lel modificar els límits dels consells 
del Centre Est, Centre Oest i Mira-sol. Es porta a ratificar als consells de barri afectats i 
posteriorment s’aprovarà al ple municipal.

S’aprova per unanimitat.

7. Avaluació de la sessió. Les persones  assistents avaluen diferents aspectes de la sessió per 
mitjà d’una app. Hi participen 13 persones i la valoració mitjana obtinguda és  7.9 punts.

8. Torn obert de preguntes. 

Josep Canals demana que les sessions del consell es facin al Xalet Negre. També reclama que 
es programin activitats de Nadal al barri
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Francisco Ordóñez demana substituir per brides les juntes de filferro de les tanques de les 
obres de l’Av. Cerdanyola.  Denuncia problemes per accedir a la parada del bus de l’Av. 
Torreblanca.

Francesc López proposa que la presidenta tingui reunions  amb cada associació de veïns del 
barri per veure en quin estat es troben les actuacions o projectes pendents de l’anterior mandat. 
Joaquín Medina dóna suport a la proposta.

Andreu Sierro considera que l’inici del Consell és una oportunitat de fer un canvi, funcionar 
millor i tenir un consell més operatiu, per aconseguir solucions als problemes del barri.

Esther Madrona diu que per Nadal es vol dinamitzar la plaça del Coll i l’Av. de Cerdanyola. 
S’està treballant en una proposta, que es presentarà en primer lloc als comerciants i després al 
conjunt del barri. Es mostra d’acord en fer reunions amb les entitats.

Acords  

-S’aprova el nomenament de Miquel Jiménez, com a sotspresident i Andreu Sierro, com a 
secretari. S’aprova per unanimitat.

-Acord de constitució del nou Consell de Barri al centre i redistribució territorial dels consells.  
Es proposa crear un nou Consell de Barri al nucli antic i en paral·lel modificar els límits dels 
consells del Centre Est, Centre Oest i Mira-sol. S’aprova per unanimitat. 

Finalització de la sessió .  
La  presidenta aixeca la sessió a les 20.30 hores, de la qual s’ estén aquesta acta
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